
 

 

Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland 16.01.24:  
Styrets medlemmer har ordinær møteplikt til styremøter, resten av innkalte har møte og talerett.    
Til stede Jåttå: Tore S, Tore G., Terje, Lise, Torstein, Tor Helge, Knut Ståle. 

På Teams: Anita, Ragnhild, Knut Ivar Forfall: Fredrik, Per Magne, Jan Atle, Rune, Geir, Oddvar. 

SAKSLISTE: 

Innledning:  

Protokoll fra styremøte 14 desember godkjent. 

Orienteringer: 
 

- Medlemstall pr 1. januar: Regionlaget har nå 8794 medlemmer, en økning på ca. 1%. 
- NJFF har ved nyttår totalt 123 911 medlemmer. 
- Valgkomiteen, status.  
- Innkjøp i 2023: Et helt år med to ansatte for første gang. Mer utgifter lønn. Bil og diverse 
- Styremøte flyttes fra 9 april til 16. april. 
- Møte mellom Statskog og regionssekretærene i sør og sørvest 15. januar.  

 
FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  

Sak 18/23: Saker til kommende Landsmøte 2024 

Foreløpige saker som kan være aktuelle: 

- HMS. Sikkerhet i fokus. 
- Forsikringsordningene i NJFF. Hva bør forbedres? 
- Tap av areal/ jakt- og fiskemuligheter  
- Forslag nominasjon til forbundets utmerkelser/priser? 
- Kandidater til valget til Forbundsstyret fra NJFF Rogaland?  
- Er oppdrett versus overlevelse for sjøørret og villaks høyt nok prioritert i organisasjonen? 

 
 Sak 45/23: Årsmøteforberedelser 2024 NJFF Rogaland – orienteringer 

Mulige saker på TV-samling: 

- Utenforskap. Ta vare på medlemmene. Samarbeid innen NJFF. Tore S 
- HMS – ANSVARET. Hva må lokalforeningene våre fokusere på?  
- Be lokalforeningene før årsmøtet om å sende inn oversikt over all ak�vitet de har �l B/U og 

jenter, slik at det kan lages en felles oversikt for regionen.  



 

Sak 46/23: Regionsamlinger 2024 

24 jan: I region nord, Aksdal Inn:  

30 jan: region midt, Thon Hotel Sandnes (Lura):  

Foreningenes forum – søk gode diskusjoner: Viktig å få dialog 

6 februar: Region sør: Eget opplegg for Lund JFF. Storsamling med gode innleggsholdere. 

Fra 18:00 til 21:30  

 
NYE SAKER:  

Sak 01/24: Høringer/uttalelser/viktig mail-post, til-fra NJFF Rogaland: 

Orientering: Fra Leder Jæren JFL orientering regionlaget: Brev/klage til NJFF/administrasjonen, på 
mulig tilbakeholdt kommunikasjon fra NJFF sentralt. Innspill fra Jæren tas til etterretning i 
regionlaget. 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

Til NJFF:  
Til Vidar Nilsen: Innspill �l revisjon av jaktskyterregelverk.  

Til Olav Greivstad: Årsrapport aversjonsdressur fra Rogaland. V/reginstr: Alf Reidar Eik. 

Til Statens veivesen: 
Sendt innspill «merknad �l Planprogram. Ny trase E39 Bokn – Bømla�orden.» Fra NJFF 
Rogaland ved regionssekretær/pluss samarbeid med FNF om felles innspill. 

Til Gjesdal kommune: 
Anmodning om riving av demning i Figgjoelva. Fra Oddvar Vermedal.  

På Vikeså er det planer om å bygge i område med anadrome gytebekker i verna vassdrag. 
Trond Austerheim følger opp høring.  

Mottatte høringsinvitasjoner: 

Høringsradaren - Forum for Natur og Friluftsliv (hoeringsradaren.no) 

Andre brev/orientering til NJFF Rogaland:  

Fra FNF:  

Innkalling/innstilling FNF årsmøte 9/10 februar Eigersund: 

- Ny kandidat fra NJFF Rogaland som FNF – representant: Trond Austerheim  
- Ny vara fra NJFF Rogaland: Ragnhild Ottesen 

Alle henvendelser fra NJFF, NVE, og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til 
enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til evt tiltak. 

https://hoeringsradaren.no/sak/8047


 

Sak 02/24: Fast post: Fra utvalgene i regionlaget: Utvalgsleder gir kort om status i sitt utvalg:  

Ragnhild (Jenter): Ny sentral strategiplan for satsing på jenter. møte om dette med de lokale 
jentekontaktene 27/1, på Hiorthuset. Anne-Lise Malmedal som leder det sentrale jenteutvalget blir 
med.  

Knut Ivar (Jakt): Møter i jaktutvalget, søke på prosjekt fangst av villmink, og prosjekt med telling av 
gås. Viltpåkjørsel kan også være et tema. Feltkontrollørkurs med Arve Århus, mai/juni, ett i nord og 
ett sør i fylket. Skogforvalter i Dalane mener rentefond kan brukes til skogkurs. Det kan brukes til 
feltkontrollkurset i sørfylket, som da blir rimeligere enn i Nord. 

Knut Ståle (Fisk): Fest for frivillige i Sjøørretprosjektet 20 januar.  

Mange søknader ferdige og sendt, rapportering nesten ferdig. Større krav til rapportering nå, og ikke 
oppbrukte midler skal sendes tilbake. 30/1 møte med Kenneth Bruvik, friluftsrådet og regionlaget. 
Plastrydding i stor skala, (2025?) ferdigsnekra opplegg som kan brukes i Ryfylke. 

Sak 03/24: Regionsekretærens kvartalsrapport arbeidsoppgaver: 

Fra Eldar: Instruksen til regionsekretær sier at hvert kvartal skal regionsekretær avgi en kortfattet 
skriftlig rapport om virksomheten til regionlagets styre. Regionsekretær og regionstyret skal definere 
nivået på rapporten, som skal omhandle «virksomheten». Tore G. har laget en kortfattet, men 
innholdsrik rapport som viser at arbeidsnivået er svært høyt i stillingen hans. 

Sak 04/24: Annet 
- Alle autoriserte hagle- og rifleinstruktører får forlenget sin autorisasjon frem �l 2025. 
- Rypetaksering: Går bra å taksere også �ellrype i august, vanskeligere senere på høsten. 
- Knut Ståle: Kon�nuerlig registrering av fremmedarter i vassdrag. Suter, sørv, gjedde, abbor 

blir sat ut i Rogaland, svært vanskelig å få tat de skyldige. Søker støte for å bekjempe dete 
fra midler knytet �l fuglefredningsområder. Gjedde kan spre seg �l nye vassdrag via 
brakkvann. 

- Neste styremøte er 27 februar 2024 
 

v/ Lise Dalen 

Sekretær i regionstyret  

Tore Gilje  

Regionsekretær 

  

 


